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ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA I DE CONTROL DE 

CULTURA, EDUCACIÓ, JOVENTUT I ESPORTS 

 

Lloc de celebració: Mislata, sala de reunions del 4º pis del Centre Cultural. 

 

Data de celebració: dimecres, 19 de desembre de 2018. 

 

Hora de començament: 14:00 hores. 

 

Assistents: 

 Pepi Luján Martínez (Presidenta). 

Antonio Arenas Almenar. 

Ana María Julián Ruiz. 

Ximo Moreno Porcal. 

Maika Tarín Darrocha. 

Javier Santés Alpuente. 

 Dolores Hortelano Ramón. 

Fernando Gandía Escorihuela. 

Antonio Sanchís Navarro. 

Javier Gil Marín. 

José María González Murgui. 

 

Secretari de la Comissió: Roberto Vallés Villena (P.D. 1720/2018, de data 23 

maig). 

 

Assumptes tractats: 

 

1. Aprovació de l'acta de la sessió de data 5 de desembre de 2018. 

 

L'actas'aprova per unanimitat dels presents. 

 

 

2. Precs i preguntes 

 

Abans que res, la Sra. Luján vol aclarir que la Sant Silvestre es realitzarà el dia 29 

de desembre. 

 

Pren la paraula el Sr. Arenas i reprodueix totes i cada una de les respostes de les 21 

preguntes que va realitzar el grup popular, i que són les mateixes respostes de l'acta 
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de la Comissió d'Interior, fet que el Sr. Arenas fa constar i que reprodueix de manera 

literal.  

 

Intervé el Sr. Moreno i reparteix informació als grups polítics sobre l'Escoleta de 

Nadal. 

 

Per la Sra. Luján es reparteix als grups polítics detalls (marcador de fulls) de la 

inauguració de la biblioteca del Mercat. En el dit Mercat s'exposen receptaris, llibres 

medicina, salut, etc.; amb ambientació. 

 

La Sra. Luján continua i informa que el divendres 21 a les 18 hores, tindrà lloc l'acte 

d'entrega de les cartes als Reis Mags. També informa que els xiquets del Col·legi 

Jaume I han sigut els que han realitzat el millor treball de Biblioteca, i realitzaran una 

obra de teatre juvenil. I, finalment, també hi haurà una festa de l'Escola Municipal de 

Teatre. 

 

El Sr. Gil pren la paraula i pregunta sobre si hi ha novetats sobre el Pla Edificant, i 

sobre el nou col·legi Mestre Serrano i l'Escola Oficial d'Idiomes. També pregunta 

sobre els convenis i subvencions a entitats esportives i si s'han abonat a la totalitat 

de les dites associacions. Continua el Sr. Gil i pregunta sobre els camps de futbol, i 

diu que respecte de la pregunta número 15 de les que va realitzar el grup popular, 

pregunta si ha existit sobrecost en les obres dels camps de futbol, si s'espera que hi 

haja, i, si és el cas, a quant ascendirà. 

 

La Sra. Luján respon que els camps estan en marxa, l'obra al 100% entenem que no 

està acabada. I que quan estiga definitivament acabada podreu tindre accés a 

l'expedient. 

 

Pren la paraula el Sr. Gandia i diu, amb relació als camps de futbol 8, que 

l'enllumenat no és uniforme, que en la part central la lluminositat és menor, i que si 

aquesta situació s'arreglarà. També pregunta si està acabat l'expedient de “Mislata 

22.02”, i, si és el cas, si ja pot tindre accés al mateix. Continua en la seua intervenció 

i en relació amb les 21 preguntes, respecte a què fa referència els decrets, manifesta 

que segueix sense estar en el llibre de Decrets el nº3861/2018, el qual fa referència 

a una pròrroga. Finalment, conclou desitjant feliç nadal a tots. 

 

Pren la paraula la Sra. Luján i respon a les preguntes realitzades pels grups polítics.  
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Quant al tema Edificant, respon que tot segueix igual i que no hi ha gens 

ressenyable respecte d'això. També contesta que creu que s'ha abonat a totes les 

entitats esportives les quanties dels seus respectius convenis i subvencions. 

 

Continua responent, i diu que pel que fa a la inversió de camps de futbol, contesta 

que ja van dir que van ser uns 80.000 euros per la fonamentació. Però que de totes 

les maneres ho miraran i es contestarà en la següent comissió. A més, respon que 

podran tindre accés a l'expedient una vegada acabat el mateix, i que creu que estarà 

acabat en qüestió de dies. 

 

A la pregunta de l'enllumenat dels camps, que s'actuarà després, encara de moment 

no s'està actuant, però s'actuarà sobre l'enllumenat.  

 

Finalment, quant al decret de la pròrroga la Sra. Luján diu que es contestarà a la 

pròxima comissió. 
 

I, sense més assumptes a tractar, s'alça la sessió a les catorze hores i vint minuts 
del dia dènou de desembre de dos mil díhuit, del contingut de les quals s'estén la 
present acta, i de tot això, com a secretari, certifique. 

 
 

LA PRESIDENTA,  EL SECRETARI, 
 
 
 
 
 
 

ELS REGIDORS I LES REGIDORES ASSISTENTS, 
 
 
 


